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Abstract (en)
[origin: GB2048818A] In a winding unit with a wire magazine for use in a winding machine wire material such as copper wire (45) is filled into
the wire magazine (42) simultaneously with the winding of an elongate member such as a toroidal core (49) for an electrical coil or transformer
with said copper wire during rotation of the winding unit. For winding the core (49) directly in one operation the wire (45) is carried down into the
magazine (42) and out through the bottom thereof and is held against the core (49). The cross-section of the supply chamber of the wire magazine
has a height and a width substantially greater than the wire diameter, and during the winding operation the wire supply is stationary relative to the
magazine while the magazine is emptied from the bottom.

Abstract (fr)
Dans une unite d'enroulement avec magasin a fil d'une machine a enrouler, du fil tel que du fil de cuivre (45) alimente le magasin (42) et
simultanement, l'enroulement d'un corps allonge tel qu'un noyau toroidal (49) pour bobine ou transformateur electrique se fait avec ledit fil de cuivre
pendant la rotation de l'unite d'enroulement. Pour enrouler le noyau (49) directement en une operation, le fil descend dans le magasin (42), en sort
par le fond, et est maintenu contre le noyau (49). La section de la chambre d'approvisionnement du magasin est substantiellement plus haute et plus
large que le diametre du fil, et pendant l'operation d'enroulement l'approvisionnement en fil est stationnaire par rapport au magasin tandis que ce
dernier se vide par le fond.
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